

## TABLE OF CONTENTS 目 录

**Model Framework and Design Implementation of Intelligent Credit Evaluation System**  
(智能化信用评价体系模型框架与设计实现)

S. Y. LU, F. LIU, X. X. DU.....461

**The Impact of the Change of Share Management Mode on the Profitability of Xingang**  
(新钢股份经营模式变动对盈利能力的影响)

J. H. FAN, M. XU.....466

**A Financial Perspective on the Future Sustainable Growth of Renhe Pharmacy**  
(财务视角看仁和药业未来可持续性增长)

L. P. ZHANG, M. XU, X. M. QIN.....477

**Rationality Analysis of the Electronic Growth of Lianchuang**  
(联创电子成长合理性分析)

M. Q. DAI, M. XU, X. M. QIN.....487

**Corporate Performance Analysis of Chinese Media's Acquisition of Zhimingxingtong**  
(中文传媒并购智明星通的绩效分析)

P. HU, M. XU.....498

**Financial "Foundation" Analysis of Future Development of Jiangxi Copper Industry**  
(江西铜业未来发展的财务“地基”分析)

R. N. XIE, M. XU.....509

**Analysis of the Financial Difficulties of Listed Companies in the Four Major Industries in Jiangxi Province**  
(江西省四大行业上市公司财务困境分析)

Y. HU, M. XU, X. M. QIN.....521

**The Announcement Effect of Taiwan Financial Holding Company Issuing Convertible Bond on Stock Returns and Determinants**  
(金融控股公司宣告发行可转换公司债对股票报酬影响与因素分析——以台湾地区为例)

H. C. LIN, J. C. HUANG.....534

**The Study on Interactions between RMB Offshore and Onshore Markets**  
(人民币离岸市场与在岸市场的联动关系研究)

S. R. HUANG, Y. P. LAN.....542